
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 

Interpellation om fotbollsplaner i Boo 

Fokus Boo nr 2                                                                                                                                
Befolkningen och antalet barn och unga i Nacka har vuxit betydligt under många år.  I Boo kommer 
antalet barn och ungdomar mellan 7 – 20 år öka med 30% fram till 2040, totalt 9 400. Enligt den 
Kompletterande behovsutredning av fotbollsplaner i Nacka kommun, år 2020–2040, av 
samhällsplaneraren Henrik Aldén år 2020-11-22, är behovet av 11-spelarplaner som störst i norra Boo 
(inkl. Orminge). Aldén drar slutsatsen att behovet fram till 2040 är 3,7 fullstora 11-spelarplaner i norra 
Boo fram till år 2040.  I västra och sydvästra Boo är behovet 1,3 fullstora 11-spelarplaner. 

Mina frågor är därför: 

1. Kommer en eller flera planer att anläggas på Porsmossen och i så fall när? 
2. Kommer Orminge bollplan byggas ut till en fullstor 11-spelarplan och i så fall när? 
3. Kommer befintlig 5-spelarplan nedanför Utövägen i Centrala parken i Orminge att 

byggas ut till en 7-spelarplan med konstgräs och i så fall när? 
4. Kommer kommunen att söka ett samarbets- och nyttjanderättsavtal med Tollare 

folkhögskola om att utveckla skolans befintliga plan till en fullstor 11-spelaplan 
disponibel för närliggande skolor och föreningslivet eftermiddagar och kvällar under 
normal fotbollssäsong och i så fall när? 
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